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Oœwiadczenie skierowane do prezesa zarz¹du PKP Intercity SA Krzysztofa Celiñskiego

Szanowny Panie Prezesie!
Pragnê zwróciæ uwagê na problem komunikacji kolejowej dotykaj¹cy mieszkañców Wydmin. Likwi-

dacja postojów poci¹gów pospiesznych na stacji Wydminy w znacznym stopniu ograniczy³a miesz-
kañcom mo¿liwoœci dotarcia do pracy, szko³y i uczelni.

W miejscowoœci Wydminy mieszka oko³o 2500 osób, a w ca³ej gminie niemal 7000. Znaczna czêœæ
z nich pracuje w E³ku czy Gi¿ycku, m³odzi ludzie studiuj¹ w ró¿nych miastach Polski. Stacja kolejowa
w ich miejscowoœci pozwala³a im na sprawne przemieszczanie siê do miejsc docelowych. W miejscowoœci
s¹ nieliczne po³¹czenia autobusowe, w tym prywatne, nie zaspokajaj¹ one jednak potrzeb spo³ecznoœci.

Patrz¹c na problem z szerszej perspektywy, chcia³bym zwróciæ równie¿ uwagê na potrzebê moderni-
zacji kolei elbl¹sko-mazurskiej. Poprawa stanu technicznego wp³ynê³aby pozytywnie na ruch towarowy
i pasa¿erski miêdzy Wybrze¿em a Podlasiem, a w kontekœcie budowy Rail Baltica równie¿ na ruch
miêdzy Polsk¹ a Litw¹ czy Bia³orusi¹. Uwa¿am, ¿e plan restrukturyzacji kolei powinien znaleŸæ siê
na liœcie projektów Narodowej Strategii Spójnoœci. Linia jest kluczowa, poniewa¿ przebiega przez ca³e
województwo warmiñsko-mazurskie.

Dlatego te¿ kierujê do Pana nastêpuj¹ce pytania:
1. Czy mo¿liwe jest przywrócenie stacji postojowej poci¹gów poœpiesznych w miejscowoœci Wydminy?
2. Czy istnieje mo¿liwoœæ umieszczenia planu restrukturyzacji kolei mazursko-elbl¹skiej, dla

u³atwienia po³¹czeñ w tym regionie, na liœcie Narodowej Strategii Spójnoœci?

Z powa¿aniem
prof. Ryszard Górecki




